
 

 

 

 

 
 
 

 
 

Müdür-Öğrenci Buluşması 

Raporu 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T.C. 

NİĞDE ÖMER HALİSDEMİR 

ÜNİVERSİTESİ 

BOR MESLEK YÜKSEKOKULU 



Yüksekokulumuzun en önemli paydaşlarından olan öğrencilerimizin görüş, düşünce, öneri ve 

beklentilerini almak, 2024-2025 Bahar Yarıyılı’nı değerlendirmek ve ayrıca memnuniyet anketlerine 

katılımlarını sağlamak amacıyla 14 Mayıs 2025 Çarşamba günü saat 14:00’da D7 No’lu derslikte 

Müdür-Öğrenci buluşması gerçekleştirilmiştir. Söz konusu toplantıya ilişkin rapor aşağıda 

sunulmaktadır.  
 

2025 YILI MÜDÜR – ÖĞRENCİ BULUŞMASI RAPORU  

Şehir içi otobüslerin yerleşke içerisine 

girmemesinin nedeni soruldu 

Öğrencileri güvenliği açısından Üniversitemizin almış 

olduğu karara istinaden yürütülen uygulama olduğu 

belirtildi. 

Yerleşke içerisindeki ışıklandırmanın 

yetersiz olması şikayet edildi. 

Arızalanan lambaların sık sık değiştirildiği ve konunun 

takip edildiği belirtildi. 

Yerleşke içerisine Para Çekme 

Makinesi (ATM) talep edildi. 

Konuyla alakalı Üniversitemiz Rektörlüğü ile gerekli 

yazışma yapıldı. 

Yerleşke içerisindeki yolun bozuk 

olması şikayet edildi. 

Konuyla ilgili Üniversitemiz Rektörlüğü ile gerekli 

yazışma yapıldı ve Belediye ile görüşmeler devam 

etmektedir. 

Yerleşke içerisine kamelya talep edildi. 
Konuyla alakalı Üniversitemiz Rektörlüğü ile gerekli 

yazışmaların yapılacağı belirtildi. 

Mescidin yenilenmesi talebi edildi. 
Fiziki yapımızın elverdiği ölçüde talebin değerlendirmeye 

alınacağı ifade edildi. 

Elektrik Programı öğrencileri PLC 

sınıfının herkesin aynı anda kullanması 

açısından yetersiz olduğunu ilettiler. 

Üniversitemiz ve Yüksekokulumuz bütçesinin elverdiği 

ölçüde gerekli düzenlemelerin yapılması hususunda 

gerekli yazışmaların yapılacağı belirtildi. 

Bazı sınıflarda projeksiyon cihazının 

eksik olduğu belirtildi. 

Konuyla alakalı Üniversitemiz Rektörlüğü ile gerekli 

yazışmaların yapılacağı belirtildi. 

Spor sahasının soyunma odasının 

düzenlenmesi talep edildi. 

Spor sahasının kullanım hakkı Yüksekokulumuzda 

olmaması nedeniyle konuyla ilgili yetkili birimlerle 

yazışmalar yapılacaktır. 

Tuvaletlerde sıvı sabunlukların eksik 

olduğu iletildi. 

Üniversitemizin ihale süreci tamamlandığında gerekli 

malzemelerin temin edileceği belirtildi.  

Voleybol topu ve futbol topu talep 

edildi. 

Futbol ve voleybol sahasının kullanımı esnasında 

yetebilecek sayıda futbol ve voleybol topu bulunmakta 

olduğu belirtildi. 

Makine Programı öğrencileri atölyede 

yeterli malzeme olmaması nedeniyle 

uygulamada yetersiz olduklarını 

ilettiler. 

Üniversitemiz ve Yüksekokulumuz bütçesinin elverdiği 

ölçüde gerekli düzenlemelerin yapılması hususunda 

gerekli yazışmaların yapılacağı belirtildi. 

Kantin fiyatlarının yüksekliği  şikayet 

edildi. 

Kantin fiyatlarının Üniversitemiz Rektörlüğü tarafından 

belirlendiği ifade edildi. 

Bina dışına kantin talep edildi. 

Kantin açılma ve kullandırma yetkisi Üniversitemiz 

Rektörlüğüne bağlı olması nedeniyle konula ilgili gerekli 

yazışmaların yapılacağı ifade edildi. 



 



 


